

Register of Persons Recognized as Qualified Investors

| No. | Full Name of the Client | Address/ Location of the Client | TIN/ID document details | Client Type | Contract (s) Details | Entry Date | Services | Securities | Other Financial Instruments | Client Withdrawal Date | Reason for Client Withdrawal | Qualified Investor Status Confirmation Date |
|-----|-------------------------|---------------------------------|-------------------------|-------------|----------------------|------------|----------|------------|-----------------------------|------------------------|------------------------------|---|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 | 8 | 9 | 10 | 11 | 12 | 13 |
| | | | | | | | | | | | | |

Guidelines for Filling the Register of Qualified Investors

Column 1. Entry No. identical to the No. of relevant Resolution with respect to the Client

Column 2. Indicate full and shortened company name for legal entities; last name, first name, and patronymic (where applicable) for individuals

Column 3. Indicate the legal entity's registered address or the individual's permanent/ residential address;

Column 4. Indicate the Taxpayer's Identity Number or the foreign entity's code issued by a tax authority for a legal entity; ID document details for an individual;

Column 5. Indicate Client status (Russian/ foreign person)

Column 6. Indicate details of the Contract under which the Client is recognized as a Qualified Investor by the Bank

Column 7. Indicate the Client Entry Date;

Column 8. Indicate the type of Services in respect to which the Client is recognized as a Qualified Investor

Column 9. Indicate the type of Securities in respect to which the Client is recognized as a Qualified Investor

Column 10. Indicate the type of Financial Derivatives in respect to which the Client is recognized as a Qualified Investor;

Column 11. Indicate the Client Withdrawal Date;

Column 12. Indicate the reason for Client withdrawal;

Column 13. Indicate the Qualified Investor Status Confirmation Date for the legal entity.

Реестр лиц, признанных квалифицированными инвесторами

| № п/п | ФИО/ Наименование Клиента | Адрес Клиента/ местонахождение | ИНН/Реквизиты документа, удостоверяющего личность Клиента | Тип Клиента | Реквизиты Договора (ов) | Дата внесения записи | Виды услуг | Виды ценных бумаг | Виды иных финансовых инструментов | Дата исключения Клиента из реестра | Причина исключения Клиента из реестра | Дата подтверждения статуса квалифицированного инвестора |
|-------|---------------------------|--------------------------------|---|-------------|-------------------------|----------------------|------------|-------------------|-----------------------------------|------------------------------------|---------------------------------------|---|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 | 8 | 9 | 10 | 11 | 12 | 13 |
| | | | | | | | | | | | | |

Порядок заполнения Реестра квалифицированных инвесторов:

Графа 1. Порядковый номер записи, совпадающий с номером соответствующего решения в отношении Клиента;

Графа 2. Указываются полное и сокращенное фирменное наименование - для юридических лиц; фамилия, имя, отчество (последнее при наличии) - для физических лиц;

Графа 3. Указывается адрес юридического лица или адрес места жительства или места пребывания физического лица;

Графа 4. Указываются идентификационный номер налогоплательщика или код иностранной организации, присвоенный налоговым органом, - для юридического лица; реквизиты документа, удостоверяющего личность, - для физического лица;

Графа 5. Указывается статус Клиента (российское / иностранное лицо);

Графа 6. Указываются реквизиты договора(ов), в рамках которого(ых) Банк признает Клиента квалифицированным инвестором;

Графа 7. Указывается дата внесения записи о лице в Реестр;

Графа 8. Указывается вид услуг, в отношении которых Банк признает Клиента квалифицированным инвестором;

Графа 9. Указывается вид ценных бумаг, в отношении которых Банк признает Клиента квалифицированным инвестором;

Графа 10. Указывается вид производных финансовых инструментов, в отношении которых Банк признает Клиента квалифицированным инвестором;

Графа 11. Указывается дата исключения Клиента из Реестра;

Графа 12. Указывается причина исключения Клиента из Реестра;

Графа 13. Указывается дата подтверждения статуса квалифицированного инвестора – юридического лица.